
Informace KOVO II                        

Stravování v JhP- Log-Point 
 

Opakovaně se na nás obrací zaměstnanci z Log-Point skrze špatnou kvalitu stravování a 
neakceptovatelné chování vedoucího kuchyně. 
Toto téma jsme opakovaně projednávali jak s vedoucím HRL panem Krsičkou, tak s 
vedením Aramark Jihlava. Pro nás je naprosto nepřijatelné, aby byl v jakémkoli závodu JhP 
tak velká nespokojenost se službou, kterou si zaměstnanci platí. 
V pátek 23.2. 2024 na odpolední směně si několik zaměstnanců opět stěžovalo na 
závadnost stravování. Téměř okamžitě jsme to začali řešit a při kontrole jídelny jsme zjistili 
další závažná pochybení o kterých předseda ZO Roman Bence okamžitě informoval 
vedoucího HRL pana Krsičky a ředitele JhP pana Carleho s tím, že požadujeme kontrolu 
celého provozu od Krajské hygienické stanice, garance od firmy Aramark, aby se podobná 
pochybení už neopakovala a okamžité personální řešení. 
 Zároveň požadujeme ochranu paní z výdeje, která nám podrobně popsala způsoby výdeje 
a přípravy jídel. 
    Dnes je pondělí 26.2. 2024 a protože nemáme žádnou zprávu o tom, že problém na LOG- 
Point byl vyřešen, obrátí se na Krajskou hygienickou stanici naše odborová organizace a 
vás, zaměstnance, kteří se na závodu 4- Log-Point stravujete pokládáme za nutné  o všem 
informovat. 
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